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Županova beseda
Spoštovane občanke in občani!

Že v prejšnjem članku sem napisal, da so 
možnosti za ponovno odprtje pošte v Podpeči 
na dosedanji lokaciji relativno majhne in tudi 
zdaj ne morem zapisati česa novega. Še vedno 
smo najbližje temu, da poštni urad preselimo 
v druge prostore. Zadnje upanje za rešitev je 
skupni sestanek vpletenih na sedežu Pošte Slo-
venije v Mariboru, v začetku junija. Če tudi to 
ne bo prineslo racionalnega dogovora, bomo 
skupaj z vodstvom KS takoj pričeli s postopki 
preselitve urada v druge prostore. Seveda to 

pomeni, da bo rešitev spora v nadaljevanju dokončno prepuščena 
sodišču, izid je sicer skrajno nepredvidljiv, odločitev pa odmaknjena v 
oddaljeno prihodnjost. Žal.

V zadnjem času sem se veliko pritoževal nad neverjetno zapletenost-
jo in počasnostjo postopkov pridobivanja evropskih sredstev. Vendar 
nas uspešno zaključen postopek Javnega podjetja Snaga, ki je po ne-
kajletnem postopku pridobilo 77 mio EUR za izgradnjo sodobnega 
regijskega centra za ravnanje z odpadki, navdaja z upanjem, da je 
mogoče doživeti tudi to. Posebej veseli dejstvo, da smo solastniki tega 
uspešnega podjetja tudi mi in da nov, modern koncept ravnanja z od-
padki, pomeni rešitev tega problema za nadaljnih 50 let. Skupaj s pod-
jetjem Snaga tudi v naši občini pripravljamo nov zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov in že urejamo površine ob Javnem komunalnem 
podjetju. Naj povem, da smo tudi občine, ki skupaj kandidiramo za 
evropska sredstva, namenjena čiščenju odpadnih voda v porečju Lju-
bljanice, končno zaključile postopke in le upamo, da bomo v kratkem 
tudi mi med srečnimi dobitniki tako željenih sredstev. 

Sami gotovo najbolje opazite, da tudi dela na Podpeški cesti po-
tekajo s polno paro. Ob ustrezni meri sodelovanja in razumevanja 
so praktično zaključeni tudi vsi postopki pridobivanja manjkajočih 
zemljišč. Razumem pomisleke prizadetih občanov, saj tovrstni posegi 
spreminjajo njihovo življenjsko okolje, vendar brez nujno potrebnih, pa 
čeprav še tako bolečih posegov, trajno varnega prometa na tej izred-
no obremenjeni cesti, ki je obenem tudi šolska pot, ne bomo dosegli. 
Vsem, ki ste to zmogli razumeti in pripomogli k razumnim rešitvam, se 
resnično zahvaljujem.

Tudi v vrtcih gredo dela v skladu z načrti. Tako je vrtec v Rakit-
ni v zaključni fazi gradnje, v Podpeči pa gre h koncu priprava tal in 
priključkov za montažo modularne nadgradnje vrtca. Res tudi letos ne 
bomo uspeli sprejeti v vrtce vseh otrok, vendar bomo prostorsko stisko 
s petimi novimi oddelki bistveno zmanjšali.

V zaključni fazi je tudi postopek izbire izvajalca nadomestne gradn-
je dela osnovne šole na Brezovici. Povečanje števila otrok in neustrezne 
razmere narekujejo hiter in učinkovit poseg, seveda v izogib dvoizmen-
skemu pouku. Gradnja bo pomenila spremenjen način dela, tako za 
učitelje kot za otroke. Vodstvo šole je na nove okoliščine dobro priprav-
ljeno, kar so pokazali tudi sestanki s kolektivom zaposlenih in svetom 
zavoda. Ob naštetem bodo preko poletja potekala tudi dela na vrsti in-
frastrukturnih projektov, s skupnim ciljem zagotoviti zadostno količino 
in boljšo kvaliteto pitne vode. Vem, da bo zaradi vrste gradbišč bivanje 
marsikje moteno ali otežkočeno, vendar upam, da boste to sprejeli z 
razumevanjem, kot ste to v veliki večini že doslej.

Metod Ropret, 
župan

�

Iz občinske hiše
Iz KS Notranje Gorice - Plešivica

V maju se je nabralo kar nekaj novih informacij. Potekali so prvi ogledi 
in seznanitev s projektom rekonstrukcije na Podpeški cesti od železniške 
postaje do konca vasi, kjer je predvidena gradnja pločnika in preplastitev 
slabe asfaltne podlage. Dela se bodo pričela proti koncu letošnjega leta. 
S predstavniki Pošte Slovenija smo opravili nekaj delovnih sestankov in 
ogledov prostorov stare trgovine, kjer se bodo uredili večji in sodobnejši 
prostori za delovanje pošte. Dela potekajo tudi na lokaciji nove trgovine. 
Investitor zaključuje izbor izvajalca predvidene gradnje. V juniju bomo 
pričeli graditi novo pokopališče z vso infrastrukturo. Pri gradnji novega 
gasilnega doma trenutno pridobivamo potrebna soglasja. Predhodno 
bomo izvedli arheološko raziskavo tal, saj parcela leži na obrobju barja. 
Žal je v zadnjem času ponovno prišlo do povečanja kriminalnih dejanj, 
tako da je potrebna izredna pozornost, saj vsaka informacija lahko koris-
ti za skupno dobro. Za prijeten začetek počitnic naših šolarjev bo seveda 
organizirana tradicionalna zaključna prireditev ob koncu šolskega leta, v 
športnem parku Jama. Vsi prav lepo vabljeni.

Marko Čuden, 
KS Notranje Gorice - Plešivica

Predstavitev projekta obnove šole
V četrtek, 21. maja, so se na OŠ Brezovica zbrali predstavniki občine, 

šole in sveta staršev, ki so se seznanili s projektom gradnje nadomest-
nega objekta na šoli. Predstavitev je bila pripravljena zelo dobro, saj je 
projektant natančno predstavil novi objekt. Župan Metod Ropret je na 
začetku sestanka podal razloge, ki so pripeljali do odločitve, da se na OŠ 
Brezovica zgradi nadomestni objekt, to pa so predvsem povečanje na-
talitete in priseljevanje, ki bi v roku enega leta pripeljali do uvedbe dvoiz-

menskega pouka, česar pa si seveda nihče ne želi. Tako bodo morali 
zagotoviti dodatne kapacitete, ki jih bodo pridobili s podrtjem starega 
objekta šole iz leta 1957 in gradnjo nadomestnega, v katerem bo 18 
novih prostorov. V novem objektu bodo tudi knjižnica, prostori za vod-
stvo šole, večnamenska dvorana, računalnica, stavba pa bo opremljena 
tudi z dvigalom. Projektant je predstavil potek gradnje in izgled novega 
objekta. Gre za pasivno stavbo, kar pomeni, da je energetsko izredno 
nepotratna, dobro izolirana in učinkovita. Pojasnil je še, da bodo skoraj 
ves odpadni material, ki bo nastal ob podrtju starega objekta, upora-
bili pri gradnji nove stavbe ali pa se bo porabil za druge objekte v občini. 
Na sestanku so se pogovarjali tudi o poteku pouka v času gradnje. O 
najpogostejših vprašanjih staršev je spregovoril župan Metod Ropret: 
»Starše otrok je najbolj zanimalo, kako bosta v času gradnje organizira-
na prehrana in prevoz. Na sestanku je bil prisoten tudi strokovnjak za 
varnost, ki je razložil, kako bo v času gradnje poskrbljeno za varnost in 
kako bo potekal promet. Dostop do šole bo še vedno po Šolski ulici, do 
gradbišča pa bo transport za novogradnjo potekal po ločeni cesti.« 

Na občini imajo rešena tudi vprašanja glede nadomestnih lokacij, 
kjer bo eno šolsko leto, kolikor bo trajala tudi gradnja, potekal pouk. 
Nadomestne lokacije, to so POŠ Notranje Gorice, gasilski dom in 
kulturni dom v Notranjih Goricah ter Marijin dom na Brezovici, so si 
že ogledali in jih potrdili kot ustrezne. Prav tako pa imajo rešena tudi 
vprašanja glede organizacije pouka, prehrane in športne vzgoje, kar 
je vsem navzočim lepo predstavila ravnateljica šole Milena Černigoj. 
Vsi navzoči so se strinjali, da je sestanek dosegel svoj namen, saj je bil 
celoten projekt obširno in korektno predstavljen, predvsem staršem, 
ki jih ta gradnja tudi najbolj zadeva. Gradnja se bo začela takoj po 
koncu letošnjega šolskega leta, odprtje novega nadomestnega objekta 
je predvideno ob začetku šolskega leta 2010/2011.

Orion
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Letno poročilo o pitni vodi za leto 2008 
Poročilo se nanaša na dejavnost gospodarske javne službe os-

krba prebivalstva s pitno vodo, ki jo JKP Brezovica opravlja za Občino 
Brezovica. V poročilu so prikazani nekateri osnovni podatki, primerjani 
s podatki leta 2007. Podatki so pridobljeni iz evidenc in baz podatkov, 
ki jih vodimo in hranimo v podjetju.

JKP Brezovica upravlja z vodooskrbnim sistemom Podpeč – Preserje 
in oskrbuje s pitno vodo področje treh krajevnih skupnosti v občini 
Brezovica, in sicer KS Podpeč – Preserje, KS Notranje Gorice in KS 
Vnanje Gorice.

Podatki vodooskrbnega sistema 

Vodni vir: ..................................... VIRJE

Način črpanja: ............................... s potopno črpalko, v vrtini  
                                                                   na globini 15 m

Zmogljivost:    ................................ max. 40 l/s, max. pritisk   
                                                                   7 barov, del. pritisk 6,2 bara

Način krmiljenja: ........................... S frekvenčno regulacijo 

Povprečna količina črpanja: .............. 19,9 l/s

Povprečna količina prodane vode:   ..... 11,7 l/s

Število vodohranov: ......................... 9

Število prečrpališč: .......................... 4

Število hidrantov: ........................... 242 

Skupna kapaciteta VH: ................... 965 m3

Dolžina omrežja: ............................ 115 km

PODATKI O KOLIČINI NAČRPANE VODE IN PRODANE 
(OBRAČUNANE VODE) TER  IZGUBE

MESEC	 KOLIČINA	 DNEVNO	 KOLIČINA	 DNEVNO	 IZGUBLJENA	 IZGUBLJENA	 POVPREČNA	
	 NAČRPANE	 POVPREČJE	 PRODANE	 POVPREČJE	 VODA	 VODA	 DNEVNA	
	 VODE		 	 VODE	 	 	 	 IZGUBA	
		 m3	 m3	 m3	 m3	 m3	 %	 m3

JANUAR 50.839 1640 31.182 1006 19.657 38,67 634
FEBRUAR 47.782 1707 30.170 973 17.612 36,86 733
MAREC 49.431 1595 30.445 982 18.986 38,41 612
APRIL 49.748 1658 29.997 968 19.751 39,70 691
MAJ 55.185 1780 30.308 978 24.877 45,08 802
JUNIJ 55.096 1837 30.218 975 24.878 45,15 862
JULIJ 53.193 1716 38.208 1233 14.985 28,17 483
AVGUST 53.458 1724 30.570 986 22.888 42,81 738
SEPTEMBER 49.976 1666 25.782 832 24.194 48,41 834
OKTOBER 48.690 1571 30.635 988 18.055 37,08 582
NOVEMBER 45.806 1527 29.920 965 15.886 34,68 562
DECEMBER 46.008 1484 31.543 1018 14.465 31,44 467
SKUPAJ	 605.212	 1.654	 368.978	 1.011	 236.234	 39,03	 667

Skupna izguba vode v letu 2008 je bila 39,03 %. Pri tem niso 
odštete količine vode, uporabljene za izpiranje cevovodov, preizkus 
hidrantov, pranje vodohranov, iskanje okvar, gasilske namene in nedo-
voljeni odvzemi vode iz omrežja. Izgube vode so bile za 3 % manjše od 
izgub v letu 2007.

V podjetju imamo uveden HACCP sistem. V nadaljevanju podajam 
letno poročilo ZZV Ljubljana o spremljanju skladnosti pitne vode na 
vodovodnem sistemu Podpeč – Preserje v letu 2008, ki izvaja notranji 
nadzor.

Letno poročilo o skladnosti pitne vode na vodo-
vodnem sistemu Podpeč – Preserje v letu 2008

 (Notranji nadzor)

1. Uvod    
V okviru notranjega nadzora smo v letu 2008 nadaljevali s prever-

janjem  in spremljanjem skladnosti pitne vode na sistemu za oskrbo s 
pitno vodo Podpeč – Preserje, ki je v upravljanju Javnega komunalnega 
podjetja Brezovica d.o.o..

Preverjanje skladnosti pitne vode in zahteve, ki jih mora izpolnjevati 
pitna voda, ureja Pravilnik o pitni vodi (Ur. l. RS, št. 19/04, 35/04, 
26/06 in 92/06). Pravilnik nalaga upravljalcu vodovoda, da mora za-
gotavljati uporabnikom skladno pitno vodo in varno oskrbo z vodo ter 
da poskrbi za preverjanje skladnosti pitne vode v notranjem nadzoru. 
Zavod za zdravstveno varstvo Ljubljana preverja skladnost pitne vode 
v notranjem nadzoru in spremlja zdravstveno ustreznost pitne vode 
na vodovodu Podpeč - Preserje že več let. Preverjanje poteka po let-
nem programu notranjega nadzora. V okviru notranjega nadzora smo 
opravljali sanitarno higienske preglede vodovodnih objektov in naprav, 
ožje okolice objektov in nekaterih kritičnih predelov varstvenih pasov, 
opravljali terenske meritve in odvzemali vzorce pitne vode za laborato-
rijska preskušanja. 

O ugotovitvah pri terenskih pregledih in o rezultatih laboratori-
jskih preskušanj vzorcev pitne vode smo vas redno obveščali in vam 
dajali navodila in predloge v smislu zagotavljanja skladnosti pitne vode 
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in varnosti oskrbe z vodo. Preskušanja vzorcev pitne vode, ki so bila 
opravljena na podlagi Pravilnika o pitni vodi, je opravil laboratorij 
Inštituta za varovanje zdravja RS (IVZ RS), ki za opravljanje preskušanj 
pitne vode ustreza kriterijem, ki jih določa  Pravilnik o pitni vodi.

2. Skladnost pitne vode
Vodovodni sistem oskrbuje s pitno vodo skupaj okrog 6600 pre-

bivalcev. Sistem se oskrbuje iz zajetja Virje. Na zajetje zelo hitro vpliva-
jo padavine, zato je voda pogosto mikrobiološko onesnažena. Po 
obilnejšem dežju prihaja tudi do večje motnosti vode, tako da bi bilo 
treba vodo pred uporabo prečiščevati.  V zaledju je več onesnaževalcev 
podzemne vode. 

Vodo iz zajetja pred uporabo stalno dezinficirajo – klorirajo. Dez-
infekcija poteka na črpališču Virje. Pitno vodo za visoko cono (Gor. 
Brezovica) dodatno dezinficirajo, z ultravijoličnim žarčenjem. Na vodo-
vodu smo redno opravljali terenske preglede. Vodovodni objekti so bili 
ob pregledih čisti. Vzdrževanje vodovoda je bilo higiensko ustrezno. 
Pitna voda je bila ob pregledih ustrezno klorirana. Svetovali smo, da 
se v času močnejših padavin vzdržuje vsebnost klora v pitni vodi, tako 
da bodo koncentracije prostega preostalega klora na črpališču znašale 
0,7 mg/l pitne vode, kar je bilo upoštevano. Napravi za dezinfekcijo 
pitne vode sta delovali tehnično pravilno. Zaradi posegov na vodovo-
du (rekonstrukcije, obnova vodovodnih objektov, naprav, zamenjave 
cevovodov in drugo) ni prišlo do večjih motenj v oskrbi s pitno vodo in 
onesnaženja pitne vode.   

Skladnost pitne vode smo preverjali s terenskimi meritvami ter 
mikrobiološkimi in fizikalno kemijskimi preskušanji vzorcev pitne vode. 
Vzorci pitne vode za preskušanja so bili odvzeti iz črpališča in vodovod-
nega omrežja pri uporabnikih.

Za preverjanje skladnosti pitne vode v letu 2008 smo odvzeli sku-
paj 48 vzorcev za mikrobiološka preskušanja. Pri štirih vzorcih je bil 

opravljen še preskus na prisotnost bakterije Clostridium perfringens 
s sporami. Za fizikalno kemijska preskušanja smo odvzeli 17 vzorcev 
vode (16 vzorcev za redni preskus in 1 vzorec za občasni preskus). V 
času močnejših padavin (v drugi polovici aprila, v sredini junija, konec 
avgusta, v začetku septembra, v sredini novembra in v začetku decem-
bra) je bila na sistemu za oskrbo s pitno vodo ugotovljena povečana 
motnost pitne vode. Upravljalec je preko sredstev javnega obveščanja 
obveščal uporabnike, da je potrebno vodo v prehranske namene ob-
vezno prekuhavati. Takrat smo, po naročilu upravljalca, odvzeli večkrat 
vzorce za mikrobiološka in fizikalno kemijska preskušanja. 

Rezultati preskusov vzorcev pitne vode
Mikrobiološka preskušanja 

Rezultati mikrobioloških preskušanj kažejo, da s Pravilnikom o pitni 
vodi niso bili skladni skupno 4 vzorci pitne vode. V vseh štirih nesklad-
nih vzorcih so bile ugotovljene koliformne bakterije, v enem primeru 
pa je bilo povišano število kolonij pri 22°C. Vsi neskladni vzorci so bili 
odvzeti iz omrežja (2x omrežje Podpeč, 2x omrežje Gor. Brezovica). 
Pri ponovnih pregledih so bili odvzeti vzorci vode skladni z zahtevami 
pravilnika. 

Fizikalno kemijska preskušanja

Rezultati fizikalno kemijskih preskušanj odvzetih vzorcev pitne vode 
kažejo, da so bili odvzeti vzorci vode glede na obseg in rezultate oprav-
ljenih preiskav v večini skladni z zahtevami pravilnika, vendar pa je bila 
od skupno 16 odvzetih vzorcev, v 9 vzorcih ugotovljena povišana mot-
nost. Ti vzorci so bili odvzeti v času močnejših padavin.  

3. Mnenje
Upravljanje in tehnično vzdrževanje vodovoda Podpeč – Preserje je 

bilo ustrezno. Pitna voda je bila redno dezinficirana. Večina vzorcev 
pitne vode na omrežju vodovodnega sistema Podpeč – Preserje je 
bila glede na obseg opravljenih mikrobioloških in fizikalno kemijskih 



BARJANSKI

�

OSNOVNI PODATKI INTERNI NADZOR 
mikrobiološka preskušanja kemijska preskušanja 

ZZV Upravljavec
Ime
sistema

Ime osk. 
obmo ja

Št.
prebivalcev 

Distribucija
m3/leto Dezinfekcija

Dezinfekcijsko
sredstvo

Druga
priprava vode Tip vode 

Število
vzorcev

Št.neskladnih
vzorcev

Št.
vzorcev
z E.coli 

Število
vzorcev

Št.neskladnih
vzorcev

Neskladni
po prilogi 
B

Vpišite št. 
prebivalcev 
na osk. 
obmo ju.

Vpišite
koli ino
distribuirane 
vode v 
m3/leto.

1 - da 
vklju no z 
ob asno) / 
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UV, 6-drugo – 
vpišite tudi 
kombinacije!)

Vpišite druge 
priprave vode 
(koagulacija,
sedimentacija,
filtriranje...)

1 - 
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nepovršinska
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*Legenda:
EC - E. coli, CP - clostridium perfringens, KB - koliformne bakterije, SK22 - št. kolonij pri 22°C, SK37 - št. kolonij pri 37°C, EN - enterokoki, PA - Pseudomonas aeruginosa 

preskušanj skladnih z zahtevami Pravilnika o pitni vodi. Oskrba s pitno 
vodo je bila varna, razen v času močnejših padavin, ko je prišlo v zajetju 
Virje do motnosti vode. Vendar je bila voda iz zajetja redno klorirana, z 
nekoliko višjo količino klora. Uporabniki pa so bili tudi preko sredstev 
javnega obveščanja redno obveščeni, da je potrebno vodo za prehran-
ske namene obvezno prekuhavati. 

Poročilo pripravila: Bojana Heindler, san. inž

Predstojnica Centra za higieno in 
zdravstveno ekologijo: Irena Veninšek – Perpar, dr.med 
 specialistka epidemiologije

Vodja oddelka KHVO: Miloš Druškovič, dipl.san.inž

Iz letnega poročila ZZV Ljubljana, ki izvaja notranji nadzor vodo-
vodnega sistema za vodooskrbo KS Podpeč – Preserje, Notranje in 
Vnanje Gorice je razvidno, da je bila oskrba z vodo v letu 2008 varna 

v času, ko ni bilo močnejših padavin in voda ni bila motna. V času 
povečane motnosti so bili štirje vzorci neskladni s pravilnikom o pitni 
vodi (glej tabelo). Rešitev tega problema je v izgradnji čistilne naprave 
na viru vode, ki jo Občina Brezovica planira do konca leta 2009. Projekt 
je tehnično zahteven, ker je potrebno zgraditi še vodohran in izvesti vse 
aktivnosti v skladu z zakonodajo, zaradi česar investicije v predvidenem 
roku verjetno ne bo možno realizirati. V letu 2009 bo zgrajeno črpališče 
na vrtini VG-1 v Vnanjih Goricah, ki bo s predvideno količino vode do 8 
l/s delno izboljšalo vodooskrbo, predvsem v Vnanjih Goricah.    

Vsem odjemalcem se za motnje pri vodooskrbi v letu 2008  
Javno komunalno podjetje Brezovica iskreno opravičuje in zahvalju-
je za razumevanje. Vsa pomembna obvestila podjetje objavlja na  
Radiu 1 ORION (90,60 MHz), v Barjanskem listu, na spletni strani 
podjetja www.jkp-brezovica.si in na mesečnih računih za vodo.   

Janez Repar, 
Tehnični vodja 

mo vplivati na odgovorne na MOP-u. Le poslušamo, da naša država 
prepočasi koristi sredstva, ki so namenjena iz evropskih kohezijskih 
skladov, konkretnega dejanja pa ni.

Marko Čuden, 
podžupan

Podatki analiz notranjega nadzora:

Komunala na Občini Brezovica
Investicija na Podpeški cesti se počasi nagiba k izvajanju del še na 

drugo polovico cestišča, kjer bodo vgrajeni kanalizacija s povratnim 
tlačnim vodom, nov vodovod in javna razsvetljava. Zaradi obsežnosti 
del pričakujemo delo preko celega dneva. Potrebujemo še malo 
strpnosti, ki jo v veliki meri kažete tako občani, ki živite ob Podpeški 
cesti in vsi ostali, ki ste poiskali druge obvozne poti, tako da zastojev 
praktično skoraj ni. Ponovno naprošamo vse udeležence v prometu, 
da prilagodite hitrost vožnje, tako ob gradbišču in tudi na drugih ob-
voznih poteh. V juniju bomo pričeli z deli, ki smo jih razpisali na treh 
javnih razpisih. To pomeni odprtje treh novih gradbišč, ki bodo prav 
gotovo začasno spremenila ritem življenja. Na področju vodooskrbe 
smo pristopili k skupni kandidaturi za Evropska kohezijska sredstva 
skupaj z občinami, ki gravitirajo na porečje Ljubljanice. Naša občina je 
prijavila projekt za čiščenje vodnega vira na Virju, kjer imamo zadostno 
količino vode, ki pa je potrebna občasnega čiščenja. Po rednem letnem 
planu vzdrževanja občinskih cest bomo sanirali poškodovane ceste in 
udarne jame. Žal še vedno čakamo na podpis pogodbe za izgradnjo 
kanalizacije in čistilnih naprav v KS Podpeč - Preserje in KS Vnanje 
Gorice. Zgodba se odvija mnogo prepočasi, a kaj, ko sami ne more-
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Šole in vrtci
Projekta »Policist Beno, kaj pa zdaj?« 
in »Policist Leon svetuje«

Sem mentorica prometnega krožka in mlade kolesarje že mnogo let 
pripravljam na kolesarski izpit. Uspešno sodelujem s Policijsko postajo 
Ljubljana – Vič. V veliko pomoč so mi pri zagotavljanju varnosti pri 
izpitni vožnji mladih kolesarjev na javnih cestnih površinah, pri orga-
nizaciji Prometnega dneva na naši šoli in obisku policista v 1. razredu 
vsako jesen. Razveselila sem se novice, da pripravlja PP Ljubljana – Vič 
to šolsko leto za učence tretjega razreda publikacijo v obliki stripa 
»Policist Beno, kaj pa zdaj?«, za učence 5. razreda pa publikacijo v 
obliki delovnega zvezka »Policist Leon svetuje«. Namen obeh projek-
tov je izboljševati varnost otrok, pravočasno seznaniti otroke o možnih 
nevarnostih v vsakdanjem življenju in pravilnem ravnanju. Projekt je 
potekal tako, da sta otrokom posamezne teme, zajete v nekaj vsebin-
skih sklopov, predstavila policista Otmar Reiter, vodja policijskega 
okoliša in Jože Rozman s PP Ljubljana – Vič. Na zanimiv in primeren 
način sta predstavila otrokom različne nevarnosti, saj vsebuje delovni 
zvezek poučne zgodbe in nasvete za ravnanje ob vandalizmu, različnih 
oblikah nasilja, pri srečevanju s prepovedanimi drogami in uporabi 
pirotehnike, za varovanje premoženja, varnost v prometu, športnih 
aktivnosti … Staršem in otrokom svetujem, da imajo podarjen zvezek 
vedno na dosegu rok. Skupaj rešujte vaje in se pogovarjajte o ob-
ravnavanih varnostnih temah. Otroci bodo opozorjeni na nevarnosti, 
seznanjeni, kako se lahko pred njimi zaščitijo ali pa se jim izognejo. 
Predvsem pa jih želimo vzpodbuditi k pravilnemu obnašanju v prome-
tu in tudi drugje. SREČNO!!! 

Mentorica Zdenka Oblak, 
POŠ Notranje Gorice

Žerjavček – močvirski tulipan
V sredo, 8. aprila, sta skupini Čmrljev in Mravljic v okviru projekta 

»Preko igre do prvih turističnih korakov« obiskali enoto Vrtca Brezovica 
v Notranjih Goricah. Naši občini imata namreč nekaj skupnega, v grbu 
obeh najdemo močvirski tulipan, zaščiteno rastlino. Z otroki smo se 
z žerjavčkom ali močvirsko logarico spoznavali že prej, preko knjige o 
zaščitenih rastlinah in tudi s pomočjo lanskih fotografij s potepa po 
trzinskih travnikih. Takoj po zajtrku smo se z avtobusom odpeljali do 
vrtca v Notranjih Goricah, kjer so nas ob cesti pričakale mahajoče vzgo-
jiteljice in otroci. Najprej smo se odpravili do pred kratkim obnovljen-
ega kulturnega doma, kjer smo si ogledali razstavo izdelkov iz ekoloških 
materialov. Prejšnji dan so namreč tu slovesno podpisali tako imenova-
no »Eko listino«. Otroci Vrtca Brezovica pod mentorstvom nadebudnih 
vzgojiteljic so izdelke ustvarjali že vse od jeseni. Zares izvirne rešitve!

Nabrusili smo pete in vzeli pot pod noge, sledili smo našim gos-
titeljem in že po dobrem kilometru poti na mokrih tleh uzrli prve tulip-
ane. Pravzaprav jih je bilo toliko, da smo jih nehali šteti! Vijolične ras-
tlinice so silile iz tal, kamor si se ozrl, in nam nudile nepozaben pogled 
na travnike. Na makadamskem razpotju so nas pričakale vzgojiteljice in 
otroci iz enote Podpeč. Po krajšem postanku in klepetu smo se po isti 
poti vračali do vrtca v Notranjih Goricah. Zaradi počasnejše hoje smo 
občudovali številne kalužnice. Na igrišču pred vrtcem so nam postregli 
z jabolčnim sokom in slastnimi piškoti. Vsak od otrok je prejel majhno 
darilo, polžjo hišico, vzgojiteljice pa bosta na ta obisk še dolgo spo-
minjali umetelno izdelani vazi, okrašeni s polžjimi hišicami. Vodji vrtca 
v Notranjih Goricah, vzgojiteljicam, pomočnicam in vsem otrokom, ki 
so sodelovali v projektu, se želim v imenu enote Vrtca Žabica Osnovne 
šole v Trzinu še enkrat prisrčno zahvaliti za gostoljubje in prijaznost. 

 vzgojiteljica N. Simona Črnivec, 
Enota Palčica, skupina Čmrlji

Nudimo vam: sklepanje novih naro~niških razmerij in podaljšanje obstoje~ih za Mobitel d.d.

Nokia 5800
XpressMusic

Samsung
B2100 Explorer

Sony Ericsson
C902

Sony Ericsson
C702

100 €* 4900 €*100 €* 8900 €*

TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Povezani telefonirajo ceneje

TOLEA d.o.o., Robova c. 6, Vrhnika. Slike so simbolne. Ponudba velja do razprodaje zalog. Cene so v EUR in vsebujejo DDV. Možne so napake v tisku. Slike so simbolne.
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Kultura
Prva predstava Pup

Lutkovna skupina Pupe deluje peto leto, pod mentorstvom Sandi 
Zalar. Dokler so bila dekleta osnovnošolke, so bile članice lutkovne-
ga krožka, zdaj pa obiskujejo različne srednje šole, a jih je veselje do 
lutkarstva pripeljalo nazaj v skupino, ki zdaj deluje pod okriljem KD 
Hrošč. Dekleta so velik del prvomajskih počitnic namenile novi lutkov-
ni predstavi Otroka pod vesoljsko kupolo. V Kubedu, v Istri, so v likov-
nem ateljeju Fabrica - Farbica z mentorico izdelovala zelo izvirne lutke 
na palici. Skupina se je posvetila tudi avtorskemu besedilu, ki ga je pri-
redila iz enajst za šest igralcev. V maju bodo Pupe predstavo dokončno 
obdelale in jo v juniju postavile na oder.  

Zgodba je malce 
futuristična, saj go-  
vori o aktualnih 
temah, kloniranju, 
onesnaženju, od-
tujenosti, a je kljub 
vsemu človeško to- 
pla in razumljiva 
tudi za majhne 
otroke.

Želja skupine je, 
da bi predstavo v 
juniju prišlo pogle-

dat čim več otrok s starši, saj bodo ustvarjalke prostovoljne prispevke 
namenile otrokom iz socialno ogroženih družin in zbrani denar naka-
zale v sklad Pomežik soncu. Lutkovna predstava bo v petek, 26. junija, 
ob 18.00, v KD v Podpeči. 

Lutkovna skupina Pupe

Srebrne v Bratislavi 
Ženski pevski zbor KUD Brezovica je v sezoni 2008/2009 sto-

pil v trinajsto leto svojega delovanja. Kot zrel pevski zbor z bogatimi 
izkušnjami in uspehi na lokalnih, področnih in mednarodnih priredit-
vah, so se pevke s svojo zborovodkinjo Sonjo Sojer odločile, da se po 
skoraj triletnem zatišju udeležijo mednarodnega tekmovanja.

V septembru so začele z rednimi vajami in pripravami, ki so jih do 
aprila nadaljevale in stopnjevale. V drugi polovici aprila so se udeležile 
3. mednarodnega festivala pevskih zborov Slovakia cantat 2009, ki je 
potekal od 23. do 26. aprila v Bratislavi, mestu glasbe in petja. Tako je 
Bratislava gostila 47 pevskih zborov iz 19 različnih držav, kar pomeni 
1500 pevcev. Festival se je začel 23. aprila zvečer, z otvoritvenim kon-

certom, ki so mu vsi udeleženci tekmovanja prisluhnili v jezuitski cerkvi. 
V naslednjih dveh dneh so zbori nastopili v različnih kategorijah. Pevke 
ŽPZ KUD Brezovica so za uvod zapele Ta staro božično pejsen (prir. 
Janez Močnik) in Salve Regina (Javier Busto). Tekmovalni program so 
nadaljevale z moravskima dvospevoma Antonina Dvořaka Dyby byla 
kosa nabrošena in Prsten: Hraj muziko, hraj ob spremljavi pianistke 
Mirjane Zeljič Brnčič ter ga zaključile z otroškimi pesmimi iz Rezije (prir. 
Pavle Merku), Ninajčico bubajčico, Nana ščeričica in Čarni kus.

Znanje nastopajočih pevskih zborov je ocenjevala žirija, ki so jo ses-
tavljali mednarodno uveljavljeni strokovnjaki s področja zborovskega 
petja, zborovodstva, dirigiranja in kompozicije s Češke, Litve, Poljske in 
Slovaške. Razglasitev rezultatov je v sproščenem vzdušju potekala v so-
boto zvečer na Glav-
nem trgu v Bratislavi. 
Ženskemu pevskemu 
zboru KUD Brezovica 
so podelili srebrno 
priznanje, ki ga je ob 
navdušenem aplavzu 
prejela zborovodkinja 
Sonja Sojer. Veliko 
zaslug, da se je ŽPZ 
KUD Brezovica lahko udeležil tekmovanja v Bratislavi, imajo mnogi 
donatorji, ki bi se jim ob tej priložnosti rade zahvalile.

Teodora Edita Jesih,  
ŽPZ Brezovica

www.happyhours.si

IME TRGOVCA NASLOV TRGOVCA IN MESTO, TEL: 0123 456 7890, WWW.IMETRGOVCA.COM 
ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD XX. DO YY., SOBOTA OD XX. DO YY., NEDELJA OD XX. DO YY/ZAPRTO.
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DOBITE TOLIKO

PLAČATE TOLIKO

ALI  SAMO TOLIKO

Obiščite najbližji salon Renault in ujemite Renault Happy hours! Vsi kupci prejmete 1.500 EUR dodatnega 
popusta ob nakupu z Renault financiranjem, enemu kupcu pa vrnemo 100% kupnine. Vse obiskovalce 
čakajo darila, glavni zvezdi zabave pa bosta povsem nova Renault Grand Scenic in Renault Clio. 

IZKORISTITE DO 100% POPUST!

DOBITE TOLIKO

OD 15. DO 
24. MAJA

T 01 365 80 10
F 01 365 80 21
:
:

info.plesko@dealer renault.si
www.plesko-cars.si

Trža ka cesta 426
1351 Brezovica pri Ljubljani
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Šport
Brezoviškim odbojkarjem uspela vrnitev v prvo 
ligo

Po enoletnem »premoru« bo moška odbojkarska liga znova 
močnejša za klub iz ljubljanske regije, saj se med odbojkarsko elito 
vračajo odbojkarji DUOL-a, ki ga v večini sestavljajo na Brezovici vzgo-
jeni igralci. Pomlajena ekipa pod vodstvom trenerja Damjana Marinka 
je tekmovanje v drugoligaški konkurenci končala na četrtem mestu 

in s tem dosegla za-
stavljeni cilj pred se-
zono, uvrstitev v mini 
ligo za popolnitev 1. 
DOL. Tu je unovčila 
trdo in kvalitetno delo 
cele sezone in se s 
samo enim porazom 
zasluženo veseli vrnitve 
med najboljše. Le - ta 
pa pomeni tudi velik 
izziv za mlado ekipo 
in klub, ki bosta za 
uspešno delovanje še 

kako potrebovala pomoč okolja in svojih navijačev. Zato  v klubu že 
razmišljajo o prihodnji sezoni, kjer bo ob osnovnemu cilju, obstanku v 
ligi, pozornost usmerjena tudi v popularizacijo odbojke in pritegnitve 
mladih za ta šport na širšem območju Brezovice. Še več novic o društvu 
na http://www.sd-brezovica.si/.

Purgar Sašo, 
Za UO ŠD Brezovica 

11 klubov na turnirju v Preserju 
V Preserju je 27. aprila v organizaciji NTK Preserje potekal 4. me-

morialni turnir Gregorja Legiše za kadete in kadetinje. Med fanti sta 
se v finalnem dvoboju pomerila klubska kolega Patrik Sukič in Ervin 
Železen iz Puconcev, kjer je s 3 : 2 na koncu slavil Železen. Kot je de-
jal slednji, je spopad za zeleno mizo s prijateljem iz kluba še težji kot 
z nepoznanim nasprotnikom: »Nekako mi je kar malo žal, če prema-
gam svojega klubskega kolego.« Med kadetinjami je zmaga ostala v 
domačih rokah. Nika Gregorka je v finalu opravila prav tako s klubsko 
kolegico Patricijo Ogrizek in se veselila naslova zmagovalke turnirja. Kot 
je dejala Gregorka, je sicer pričakovala zmago, vendar popolnoma brez 
truda in napetih trenutkov tudi ni šlo. Po besedah Romana Peršina so 
dekleta izpolnila njegova pričakovanja, kar se nenazadnje tudi sklada z 
njihovimi dosedanjimi uspehi.

Gašper Tominc

Kadetinje NTK Preserje 2. na državnem prven-
stvu

Igralke našega kluba so se uvrstile na zaključni turnir  osmih 
najboljših kadetskih ekip, ki je potekal 25. in 26. aprila v Radljah. Za 
ekipo so igrale Nika Gregorka, Eva Pal, Patricija Ogrizek in Laura Lukič. 
Prvi dan so gladko premagale ekipi NTK Iskra Avtoelektrika in PPK 
Rakek, z najvišjim možnim izidom, 5 : 0. Popoldan pa so imele odločilni 
dvoboj za uvrstitev v finale z ekipo NTK Arrigoni iz Izole, ki so ga po 
ogorčenem boju dobile z izidom 5 : 4. Nika je dobila vse tri dvoboje, 
Eva je dodala še dva in zmaga je bila naša. Zelo se je izkazala ravno 
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Eva, ki je v odločilni tek-
mi premagala svojo nas-
protnico z rezultatom 3 
: 1. Naslednji dan smo v 
finalnem delu premagali 
NTK Vesna s 5 : 2, nato 
pa v super finalu izgubili 
s prvimi nosilkami iz NTK 
Logatec s 5 : 1. Edino 

zmago je dosegla Nika, ki je v celoti zelo dobro odigrala ta dvodnevni 
turnir, saj je v obeh dnevih izgubila le en dvoboj. To je največji ekipni 
uspeh kadetinj te generacije, saj so bile do sedaj dvakrat na četrtem 
mestu.

      NTK Preserje 

Odbojka na mivki za najmlajše (U-13)
Kje: Športni park Jama, Notranje Gorice
Kdo: Odbojkarice in odbojkarji, mlajše od 13. let  
(l. 1996 in mlajše). Ekipe sestavljajo 3 igralci oz. igral-
ke. Gre za edinstven tovrstni turnir na nivoju Republike  
Slovenije za to starostno kategorijo.
Kdaj: sobota, 13. 6. 2009 (rezervni termin nedelja, 14. 6. 2009),  
ob 10.00 
Prijavnina: 9 EUR/ekipo (se lahko poravna na dan turnirja) 
Rok	za	prijave: četrtek, 11. 6. 2009, ob prijavi navedite e-mail naslov in 
GSM kontaktne osebe za ekipo
Prijave	sprejemajo:	
Katarina Soban (kettysoban@hotmail.com , 041 863 652)
Gabrijela Marinko ( gabrijelka@gmail.com, 040 753 482) 
Dr. Leon Ščuka ( leon.scuka@gmail.com, 040 616 363)

Ostalo

Iz PD Podpeč – Preserje
Razpis	za	planinski	tabor	za	osnovnošolce	2009, ki bo v Drežniških 

ravnah od 08. 08. 2009 do 15. 08. 2009. Vsi zainteresirani za planin-
ski tabor ste vabljeni v petek, 29. maja, ob 19., uri v Kulturni dom v 
Podpeči, kjer bomo podrobno predstavili vsebine, ki se bodo izvajale 
na osnovnošolskem taboru na Drežniških Ravnah. Na koncu pred-
stavitve bomo z LCD projekcijo slik iz lanskega tabora, Dovje 2008, 
obudili spomine in si spet pričarali malo taborniškega utripa.

Po predstavitvi tabora in projekciji slik, bomo ob 20. uri organizira-
li sejem rabljene planinske opreme. Večinoma gre za otroško obutev 
in obleke ter planinsko opremo, našlo se bo pa tudi kaj za odrasle. 
Prisrčno vabljeni vsi, ki želite kaj prodati ali kupiti. »Bolšji sejem« pla-
ninske opreme bo pred Kulturnim domom v Podpeči, v primeru sla-
bega vremena pa v Kulturnem domu.

Kontakti:
Marko	Goršič, predsednik planinskega društva tel: 041 795 006

Goran	Šehovič, načelnik mladinskega odseka tel: 041 502 897

Kristina	Suhadolnik, mentorica, OŠ Preserje tel:  031 711 114

Alenka	Pirnat, mentorica, OŠ Brezovica tel: 041 919 734

Dan slovenskih planincev 2009 na Krimu 
»Tukaj s te male terase sredi Ljubljane ta hip lahko bi dosegel	 Krim	 z		

roko	…«

S tem verzom, ki ga najbrž ni potrebno posebej predstavljati, vas v 
soboto, 6. junija 2009, vabimo, da se udeležite osrednje slovenske pla-
ninske prireditve, Dneva slovenskih planincev na Krimu (1107 m). Dan 

BARJANSKI
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slovenskih planincev se bo začel ob 11., uri tik pod vrhom »ljubljan-
skega Olimpa«. Prireditev organizirajo PD Podpeč - Preserje, MDO PD 
Notranjske, Občina Brezovica in PZS. Moto letošnje prireditve je »Var-
no na planine in v gore», hkrati pa je srečanje tudi uvod v praznovanje 
tridesetletnice PD Podpeč - Preserje. Pozdravni nagovor na osrednjem 
delu prireditve bo imel predsednik Republike Slovenije g. Danilo Türk. 
Slavnostni govornik bo predsednik Državnega sveta RS g. Blaž Kavčič. 
Spregovorili bodo tudi predstavniki PZS, MDO Notranjske, PD Podpeč 
-  Preserje in občin. V uradnem delu boste poleg razvitja prapora PD 
Podpeč –Preserje videli še krajše nastope kulturnih društev Občine 
Brezovica. Po uradnem delu bodo, kot se spodobi, na vrsti glasba, ples 
in dobro vzdušje. Za jedačo bo poskrbelo PGD društvo Kamnik pod 
Krimom. Na voljo bodo jedi z žara. Cene bodo enake kot so na gas-
ilskih prireditvah v dolini. Zaradi priprave ustrezne količine hrane vas 
prosimo za prednaročilo na: PD Podpeč - Preserje, Preserje 2, 1352 
Preserje ali neposredno na: marko.gorsic@amis.net oziroma na tele-
fon 041/795 006. Prireditev bo v vsakem vremenu, saj bo za ustrezno 
protidežno zaščito poskrbljeno. 

Na Krim se lahko povzpnete z Jezera, Preserja ali prek Kavca, iz 
Tomišlja, Vrbljenja, Iške Vas, Rakitne … Skratka, vse poti vodijo na 
Krim.  Na vrhu pa … se  vam odpre lep razgled. Na severu Ljubljan-
ska kotlina z barjem. Naokrog Kamniško - Savinjske Alpe, od Storžiča 
do Raduhe. Na vzhodu Posavsko hribovje s Kumom, vidi se Pohorje, 
na jugovzhodu Gorjanci. Pogled na jug seže do Snežnika, Hrušice, 
Nanosa, ob zelo dobri vidljivosti do Tržaškega zaliva. Na severozahodu 
bo pogled zajel Polhograjsko hribovje, Blegoš, Ratitovec, Julijce s Tri-
glavom in Karavanke s Stolom … in seveda tradicionalni dan sloven-
skih planincev. 

PD Podpeč - Preserje

Zemeljski plin  na Brezovici – prijazna energija v 
vašem domu 

Razmišljate o zamenjavi peči ali rekonstrukciji centralnega ogre-
vanja? Ste razmišljali o  priključitvi na plinovodno omrežje, pa vam 
manjkajo informacije o tem, kdaj in kje se bo gradilo plinovodno 
omrežje v vaši občini? Vas zanimajo prednosti priključitve na plinovod-
no omrežje? Mnogi se na Energetiko Ljubljana z vprašanji že obračate, 
zato menimo, da dodatne informacije v tej in naslednji številki ne bodo 
odveč. 

Zemeljski plin je razširjen energent, poleg obnovljivih virov energent 
prihodnosti in to kljub neljubi situaciji iz letošnje zime, ko je marsikoga 
zaskrbelo, kdaj se bo spor med Rusijo in Ukrajino končal ter sprostil 
transportne poti zemeljskega plina v Evropo. Veliko skrbi so povzročili 
mediji, saj so problem razpihovali in občani so po nepotrebnem poku-
pili različne električne grelne naprave, česar so bili prav gotovo veseli 
trgovci.

Po nepotrebnem? Da, saj so predstavniki odgovornih institucij za-
trjevali, da vodita do Slovenije dve glavni transportni poti zemeljskega 
plina in da bo plina dovolj za posebne odjemalce, kot so šole, bolnice, 
vrtci, gospodinjstva. Tudi zakonodaja na področju oskrbe s plinom 
zavezuje dobavitelje plina, da nemoteno oskrbujejo v primeru izredno 
nizkih zunanjih temperatur, ipd. Skrbi glede dolgoročne, zanesljive in 
varne oskrbe z zemeljskim plinom so zato odveč.  

Zemeljski plin je kakovostno, energetsko učinkovito fosilno in okolju 
prijazno gorivo, z vidika potencialnega onesnaževanja podtalnice ali 
ozračja. Ima veliko prednosti tudi z vidika onesnaževanja s toplogred-
nimi plini v primerjavi z nekaterimi drugimi gorivi oz. energenti.

Dodatne prednosti pri oskrbi s plinom se kažejo v plačevanju 
stroškov za ogrevanje. Plačilo je skladno s porabo. Nakup goriva na za-
logo, ki včasih pomeni tudi finančno tveganje, tako ni potreben. Cene 
so konkurenčne tekočemu gorivu, kar pomeni, da so v obdobju ogre-
valne sezone, koledarskega leta ali daljšega obdobja praviloma nižje 
od kurilnega olja. Zasledovanje ali primerjave cen na določen datum 
sedaj, v času velikih nihanj cen kurilnega olja, niso realne, saj se cena 
zemeljskega plina oblikuje na osnovi spreminjanja cen nafte na svetov-
nem trgu z večmesečnim zamikom. Prednost pri oskrbi s plinom velja 
izpostaviti tudi pri uporabi prostora za namestitev plinske peči. Le - ta 
zasede relativno majhen prostor, kar pomeni, da se prostor obstoječe 
kotlovnice sprosti za druge namene. Upravljanje s pečjo je enostavno, 
peči načeloma obratujejo z višjimi izkoristki kot peči na trda in tekoča 
goriva (stari kotli). Uporabnik popolnoma pozabi, na kakšen način se 
greje, nanj ga spomnijo le položnice, katerih višino lahko uravnava tudi 
z želenim ogrevalnim udobjem, to je samostojnim uravnavanjem višjih 
ali nižjih temperatur v bivalnih prostorih.

S strani občine izbrani izvajalec javne gospodarske službe oskrbe 
s plinom je Energetika Ljubljana. Skrbimo za širjenje omrežja, zagotav-
ljamo zanesljivo, varno in učinkovito oskrbo s plinom v Mestni občini 
Ljubljana in šestih sosednjih občinah, kjer oskrbujemo že približno 
63.000 odjemnih mest. 

Energetika Ljubljana je po odprtju trga z zemeljskim plinom v vaši 
občini pooblaščena za izvajanje storitev sistemskega operaterja distri-
bucijskega omrežja. To pomeni, da gradi, vzdržuje omrežje in opravlja 
druge storitve, vezane na distribucijo plina, medtem ko si lahko odje-
malci od lanskega februarja prosto izbirajo dobavitelja. Na področju 
dobave plina smo izredno konkurenčni, poslujemo z minimalnimi 
maržami, s čimer nam je po odprtju trga z zemeljskim plinom na 
področju dobave plina uspelo zadržati praktično vse obstoječe odje-
malce, dobavo plina širimo tudi do subjektov po drugih občinah Slo-
venije in s tem večamo obseg prodaje zemeljskega plina.  

Kje poteka gradnja plinovodnega omrežja?
Prva faza plinifikacije je že zaključena. Glavno omrežje in priključni 

plinovodi so zgrajeni na Tržaški cesti, Poti Terencev, Kapalniški poti, 
Poti na Brezno, Remškarjevi poti, V Radno, Poštni ulici, Malovaški ulici 

Poraba: 4,5–7,2 l/100 km; emisija CO2: 118–171 g/km. Slike so simbolične. www.ford.si
Primer izračuna za finančni leasing brez pologa: 60 mesečnih obrokov po 229,94 € (Ford Focus) ali 288,22 € (Ford C-MAX), stroški 
odobritve 232,80 € (Ford Focus) ali 291,80 € (Ford C-MAX). Izračun temelji na variabilni obrestni meri (12-mesečni Euribor). Efektivna 
obrestna mera (EOM) znaša 8,02 % in je izračunana na podlagi zneska in trajanja kredita, stroškov odobritve in obrestne mere, ki velja 
na dan 18. 03. 2008. EOM ne vsebuje morebitnih stroškov iz naslova interkalarnih obresti ter stroškov, ki bi nastali z morebitnim neiz-
polnjevanjem pogodbe. EOM se lahko spremeni, če se spremeni višina kredita oziroma obroka, trajanje kredita, obrestni indeks ter roki 
plačila. Minimalni ostanek neto plače ali pokojnine po vseh odtegljajih in upoštevanem obroku znaša na dan 18. 03. 2009 453,72 €. 
Summit Leasing Slovenija d.o.o. si pridružuje pravico do unovčitve upravno izplačilne prepovedi na osnovi ocenjene bonitete stranke.

In takšne družine znajo izkoristiti dobro priložnost. 
Ford Focus in C-MAX sta kot nalašč za aktivno 
preživljanje časa z družino, zdaj pa ju lahko odpeljete 
kar brez pologa. Dinamični motorji, bogata oprema, 
varnost in odlična vozna dinamika vas bodo navdušili. 
Focusa ali C-MAXa s klimo, ABS-om, 4-imi zračnimi 
blazinami, radio CD-jem, potovalnim računalnikom, 
prednjimi meglenkami ... lahko dobite po izjemno 
ugodni ceni. ugodni ceni. 

že od 14.590 €

Nekatere družine 
so vedno za akcijo.
Izkoristite financiranje z 0 % pologa.

že od 11.640 €

FordFocus
FordC-MAX

Hacetova ulica 1, 1000 Ljubljana
Avtohiša Klemenčič
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in Na brežini. V okviru druge faze se dela nadaljujejo južno od avto-
ceste po Podpeški cesti. Letos bo dokončana tretja faza plinifikacije na 
območju Postaje. V kratkem sledi izdelava investicijsko tehnične doku-
mentacije in pridobivanje upravnih dovoljenj za gradnjo plinovodnega 
omrežja na območju Vnanjih goric in Širokih njiv. Gradnja plinovod-
nega omrežja bo potekala usklajeno in sočasno z gradnjo druge ko-
munalne infrastrukture in zato v manj intenzivnem tempu, kot bi si 
želeli. Odjem zemeljskega plina na tem območju bo možen v začetku 
leta 2010.

Veseli bomo vašega klica na brezplačno številko 080 28 82 in 
zaupanja, da vam bomo lahko svetovali in pomagali do priključitve. 
Veseli tudi zato, da vemo, da smo na pravi poti, ko investiramo velika 
finančna sredstva v izgradnjo plinovodnega omrežja v vaši občini, ki 
brez vaše priključitve ne bo služilo namenu oz. gospodarno obratovalo 
z optimalnimi stroški, ki jih na koncu plačujejo odjemalci zemeljskega 
plina. Upamo, da boste postali naš novi odjemalec in da boste zado-
voljni s storitvijo oskrbe s plinom, se konkurenčno oskrbovali s toploto 
in hkrati prispevali tudi k čistejšemu ozračju, kar bo prav gotovo pozi-
tivno vplivalo na vaše okolje. Potrudili se bomo, da boste z novim siste-
mom ogrevanja zadovoljni. Naši atributi iz javnomnenjskih raziskav so 
zanesljivost, varnost in konkurenčnost oskrbe. Zavedamo se, da kot 
javno podjetje včasih delujemo togo, se pa želimo in znamo prilagajati 
ter spreminjati z vašo pomočjo. Potrudili se bomo, da bomo upravičili 
vaše zaupanje. Ne	spreglejte!	V junijskem glasilu bomo predstavili post-
opek priključitve na omrežje zemeljskega plina.

Energetika Ljubljana d.o.o.,  
Področje Trženje in razvoj 

Stojan Smolnikar, direktor

Skupščina Gasilske zveze Brezovica
Gasilska himna v izvedbi pevskega zbora Fantje na vasi iz Rakitne 

je naznanila pričetek zasedanja skupščine Gasilske zveze Brezovica, ki 
je potekalo 27. marca v kulturni dvorani Podpeč. Poročevalca o delu 
zveze sta bila predsednik in poveljnik Gasilske zveze Brezovica. Poudari-
la sta pomen in bistvo delovanja gasilske zveze v občini Brezovica. V 
letu 2009 praznujemo slovenski gasilci visoko, 140. obletnico or-
ganiziranega delovanja gasilskih enot na Slovenskem. Ta jubilej ne 

pomeni le simbolike v zgodovini gasilstva, ampak veliko več. 140 let 
predanega, nekompromisnega dela v skrbi za sočloveka. Slovensko 
gasilstvo je v tej dobi preživelo veliko vladarjev in političnih sistemov, 
šlo skozi različne težke preizkušnje vse do današnjih dni. Obstoj in raz-
voj te človekoljubne organizacije je pogojevalo le eno, skupna želja in 
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potreba po pomoči človeku v nesreči. Vzoru pri ustanavljanju gasil-
skih čet na slovenskem so kmalu sledili tudi naši predniki. Tako smo 
v lanskem letu v naši občini praznovali okrogle obletnice ustanovitev 
treh najstarejših društev, t.j. PGD Brezovica in Vnanje Gorice, ki sta 
praznovala 110. obletnico in PGD Podpeč, ki je obeležilo 100. obletni-
co ustanovitve društva. Svojo 30. obletnico pa je praznovalo najmlajše 
društvo naše zveze, PGD Goričica - Prevalje. V niz teh slovesnosti je bila 
vključena tudi otvoritev novega gasilskega doma v Podpeči. Gasilska 
zveza Brezovica, kot povezovalka PGD v občini Brezovica, je v minulem 
letu skrbela za izpolnjevanje dolgoročnega plana dela, predvsem pa 
spodbujala društva z različnimi metodami k strokovnemu in vzgo-
jnemu delu z mladino, članicami, veterani predvsem pa k operativni 
pripravljenosti gasilskih enot. Glede na program dela in potrebe so bile 
v okviru GZ Brezovica vodene sledeče aktivnosti:

zavarovanja članstva, vozil, gasilskih domov, zdravstveno zava-
rovanje in zavarovanje odgovornosti, kategorizacija društev, noveliran-
je meril za opremljanje operativnih enot, priprava pogodbe o javni gas-
ilski službi v občini, izvedba zdravstvenih pregledov operativnih članov, 
priprave na razpis o sofinanciranju gasilske in reševalne opreme, 
nabava nadgradnje za vozilo GV – V1 PGD Notranje Gorice – Plešivica, 
nabava zaščitne in reševalne opreme, sofinanciranje vzdrževalnih del 
gasilskih domov, izvedba tekmovanja gasilskih športnih disciplin za tri 
zveze, aktivnosti pri dograditvi gasilskega doma Podpeč, sodelovanje 
na prireditvah v okviru praznovanj PGD, sodelovanje na 15. kongresu 
GZS, aktivnosti v mesecu požarne varnosti, pregledi društev, sode-
lovanje z Regijo Ljubljana I., GZS,  CZ in občino Brezovica, obravnave 
in potrjevanja sklepov posameznih komisij, obravnava problematike 
komisij za mladino, žene in veterane, spremljanje štaba operative GZB, 
strokovna pomoč PGD pri vodenju in nabavah ter koordinacija pri 
posojanju prireditvenega šotora.

Na področju operativnega delovanja so bile izvedene sledeče ak-
tivnosti:

1. Izvajanje zdravniških pregledov za operativne gasilce.

2. Opremljanje gasilskih enot z osebno in skupno zaščitno opre-
mo, orodjem in vozili v skladu z uredbo za opremljanje gasilskih 
enot.

3. Radijske zveze in alarmiranje gasilskih enot v GZB so na zado-
voljivem nivoju, izvajajo se redni mesečni preizkusi radijskih 
zvez, začeli pa se bodo  preizkusi aktiviranja gasilskih enot preko 
pozivnikov in SMS-a. 

4. Dihalna tehnika in usposobljenost operativnih gasilcev po gas-
ilskih enotah je zadovoljiva. V načrtu je zamenjava dotrajanih 
jeklenk izolirnih dihalnih aparatov.

5. Na področju izobraževanja se bodo  v obdobju jan – mar 
2009 izvedli osnovni in nadaljevalni tečaj za gasilca, tečaj za 
bolničarja, tečaj za strojnika in radijskih zvez. 

6. Tekmovanje treh gasilskih zvez v gasilsko športnih discipli-
nah (Brezovica, Dolomiti in Horjul) je v letu 2008 potekalo v 
Podpeči. 

Intervencije v letu 2008 
8 požarov na objektih, 2 požara v naravi, 3 intervencije zaradi neu-

rij, 5 drugih intervencij (nevarne snovi, tehnična pomoč), 1 požar os-
ebnega vozila, 1 lažna prijava. 8. avgusta 2008 je neurje s točo zajelo 
območje Podplešivice, Vnanjih Goric in Brezovice. Aktiviranih je bilo 
sedem gasilskih enot naše zveze, za zaščito poškodovanih streh. 

V nadaljevanju razprave, kjer so med drugimi sodelovali predstavnik 
Gasilske zveze Slovenije, župan Občine Brezovica in predstavniki sosed-
njih gasilskih zvez, je bil  poudarjen pomen delovanja gasilskih zvez in 
gasilske organizacije na področju občine. Po sprejetju programa dela 
in finančnega načrta za leto 2009 je predsednik Gasilske  zveze Brezovi-
ca podelil diplome za dolgoletno delo na področju dela v gasilski or-

ganizaciji tov. Stanetu Smoletu iz PGD Podpeč in tov. Marku Marinku 
iz PGD Vnanje Gorice. Po zaključku skupščine je pevski zbor iz Rakitne 
izvedel krajši kulturni program. V nedeljo, 19. aprila, so se prostovoljni 
gasilci naše občine podali na 12. tradicionalni pohod na Krim. Kljub 
slabemu vremenu so se pohodniki v velikem številu podali na vrh in z 
dobro voljo poskrbeli za dobro vzdušje v planinski koči.

Marko Susman

Ukrepamo za izboljšanje gospodarske in  
socialne situacije v Sloveniji

Poslanska skupina SDS je vložila zahtevo za sklic izredne seje DZ, 
na kateri bi obravnavali paket ukrepov SDS za izboljšanje gospodarske 
rasti in pet zakonov, ki jih je vložila poslanska skupina. Bistveni razlog 
za te poteze je dejstvo, da je Slovenija izredno hitro, v manj kot pol 
leta, padla iz visoke 4% gospodarske rasti v območje globoke depre-
sije oziroma zmanjšane rasti. Slovenija izgublja več kot je povprečje EU 
in še precej več kot v nekaterih drugih tranzicijskih državah (Poljska, 
Češka). Če smo pred tem pospešeno zmanjševali zaostanek za EU, 
sedaj zaostanek pospešeno povečujemo. Ves čas opozarjamo, da vlad-
ni ukrepi niso primerni, pravi, niti zadostni. Tem opozorilom se zadnje 
čase pridružujejo tudi Evropska komisija, OECD ter drugi domači in 
tuji analitiki. Kot kaže, vlada tava, primernih in učinkovitih ukrepov ni 
pripravila, v svežnjih ni nič, vlada se prednostno posveča zadevam, ki z 
oživitvijo gospodarstva nimajo nobene povezave, (izbrisani, odvetniki, 
notarji,.. ), iz ust predsednika vlade Pahorja in ministrov pa prihajajo 
predvsem grožnje o modernizacijah, pokojninskega sistema, delovne 
zakonodaje, socialnih pravic, npr. ukinitev dijaške prehrane itd.

Od volitev je PS SDS vložila 11 protikriznih zakonov (nekatere 
večkrat), vlada pa le 6, vključno z zavestno sprejetim fiktivnim rebalan-
som in zakonom o subvencioniranju polnega delovnega časa, katerega 
je OECD posebej ocenil in izpostavil kot neprimeren protikrizni ukrep. 
Predsednik SDS Janez Janša je konec aprila predstavil paket ukrepov za 
izboljšanje gospodarske in socialne situacije, ki ga je pripravil strokovni 
svet SDS, istočasno pa je bilo vloženih tudi 5 zakonov, s katerimi se 
predlaga zelo konkretne rešitve za pomoč gospodarstvu, za ublažitev 
krize, poživitev porabe in poenostavitve poslovanja podjetij z državo.

Z	 zakonom	 o	 javnih	 financah bi podjetnikom in gospodarskim 
družbam omogočili, da bi z enim samim nakazilom plačali vse ob-
veznosti, ki jih imajo do države oz. državnih institucij, država pa bi nato 
nakazilo razpršila po ustreznih postavkah. 

Zakon	 o	 pomoči	 gospodarstvu	 v	 času	 krize	 s	 spodbujanjem	 zasebne	
potrošnje predvideva dva temeljna ukrepa, prvi so subvencije v višini 
10.000 EUR mladim družinam in posameznikom, ki še niso dopolnili 
33 let in prvič rešujejo stanovanjski problem ter določilo, da minis-
trstvo za finance pripravi ustrezne ukrepe, s katerimi bi se omililo 
najemanje hipotekarnih posojil. Drugi ukrep pa je subvencioniranje 
zamenjave starega osebnega avtomobila za novo, okolju bolj prijazno 
vozilo, v višini 1.000 EUR na vozilo.

Predlog novele zakona	o	dohodnini med drugim uvaja poenostavljeno 
ugotavljanje davčne osnove za obdavčitev za večje število davčnih zave-
zancev, ki imajo dohodke iz dejavnosti, predlog novele zakona	o	davku	
od	 dohodka	 pravnih	 oseb predvideva znižanje splošne davčne stopnje. 
Novela	zakona	o	DDV prinaša novost, da se preplačan DDV vrne ta-
koj po obračunu, v 7 dneh. Predlagana je tudi znižana, 8,5 - odstotna 
davčna stopnja za dejavnosti, ki jih dopušča evropski pravni red.

Pred nami pa je tudi pomemben čas, ko bomo državljanke in 
državljani volili svoje predstavnike v Evropski parlament. Volili bomo 7 
od 736 evropskih poslancev. Svet SDS je med prvimi potrdil listo SDS	
za	volitve	v	Evropski	parlament.	Nosilec liste je podpredsednik SDS dr. 
Milan Zver. Na listi so še podpredsednica SDS dr. Romana Jordan Ci-
zelj, nekdanja ministrica za zdravje in predsednica Gospodarskega fo-
ruma SDS Zofija Mazej Kukovič,  nekdanji minister za notranje zadeve 
in predsednik Odbora za notranje zadeve v Strokovnem svetu SDS Dra-
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gutin Mate, nekdanji poslanec v državnem zboru RS Mirko Zamernik, 
uspešna podjetnica in dobitnica olimpijske medalje v slalomu Katja 
Koren Miklavec ter mednarodni tajnik SDS in nekdanji direktor Urada 
vlade za komuniciranje mag. Anže Logar.

Ne zamudite torej drugih volitev slovenskih poslank in poslancev  v 
evropski parlament. 

Vabim vas v poslansko pisarno v ponedeljek, 
22. junija 2009, med 17.30 in 19.00, v KS Podpeč. 
Lahko me pokličete na tel.: 01/478-95-35 
ali se mi oglasite po el. pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si.  
Informacije o mojem delu lahko najdete na: www.alenkajeraj.sds.si.

Alenka Jeraj,  
poslanka v DZ RS 

ŠKTD Lokvanj v prvi polovici 2009
Iz zapisnikov Upravnega odbora ŠKTD Lokvanj je razvidno, da 

širimo do vsakega človeka odprtost, ki je potrebna za razvoj turizma, 
saj se zavedamo, da turizem ni samo društvo ali TIC, pač pa smo turi-
zem vsi ljudje. V tem smislu je hitro minilo tudi že skoraj pol leta, v 
katerem smo v januarju pregledovali opravljeno v 2008 in si začrtali 
smernice delovanja v 2009. Po Cankarjevi in Ašičevi poti smo se podali 
iz Brezovice in Podpeči na Vrhniko. V februarju je bil poudarek na kul-
turnem odnosu med ljudmi in do okolja. Peš pa smo se podali iz Loga 
po Cankarjevi in Ašičevi poti čez hribe na Brezovico. V marcu smo na-
rejeno in načrtovano potrdili na občnem zboru, urejali zelene površine 
ter se podali iz Brezovice po Ašičevi poti na Žalostno goro. V marcu in 
aprilu smo spet urejali okolje. Ob tem se zahvaljujem še zlasti tistim, ki 
ste sanirali posamezne moteče točke. Z Markovo procesijo smo začeli 
majske praznike, nato pa nas je spet povezal Sveti Florjan. 

Na novo je zaživel tudi TIC Brezovica sredi Podpeči, ki pomaga nos-
iti bremena razvoja turizma, ne le v Podpeči, pač pa tudi znotraj in izven 
občine. Mnogi so tekli na 10. gozdnem teku. Prvo polletje pa ostaja v 
lepem spominu tudi zaradi lepih dogodkov, ki so jih organizirali drugi 
in s tem omogočili tudi naše sodelovanje ter povezovanje. Pohvalne 
so tudi aktivnosti znotraj naselij, na primer izleti, ki se organizirajo v 
Vnanjih Goricah, v maju na Golico, ali tradicionalna kresovanja, ki jih 
organizirajo v več krajih po občini. Vse dobro pripomore k napredku, 
ne le turizma pač pa izboljšanju medsebojnega poznavanja in zaupan-
ja. Ta pa je zelo pomemben, saj Krajinski park razume vsak po svoje, 
oziroma vidi v njem predvsem svoje interese. Ni skrivnost, da pri tem 
močno prevladujejo zunanji interesi, ki pa praviloma še nikoli niso bili 
dobri za tu živeče ljudi.

Poleg premajhne odzivnosti lokalne in državne skupnosti do 
učinkovitejšega varovanja ljudi in naravnega okolja, se torej pojav-
lja še problem, ki ga občutijo predvsem lastniki naravne in kulturne 
dediščine, saj jim je ta žal praviloma prej v breme kot pa dobrina.

V ŠKTD Lokvanj bomo še naprej spodbujali sodelovanje vseh v 
skupno dobro ter poudarjali, da sta napredek in izgled vsakega zaselka 
najprej odvisna od samoorganizacije tam živečih ljudi. To je preizkušen 
in učinkovit odgovor na nesmiselne delitve in edini način, da uspešno 
povezujemo in ohranjamo naravno in kulturno dediščino naših pred-
nikov, na varen ter vsem dostopen način, ne le turistom pač pa pred-
vsem prihodnjim generacijam. Ob koncu vas še vabim na prireditve, 
ki bodo tudi v prihodnje organizirane po naših krajih. O teh in vseh 
drugih aktivnostih pa je več zapisanega tudi na našem spletu: http://
www.zurnal24.si/weblog/Krim/ od koder so tudi povezave na druge 
aktualne portale. Vsem želim, da bi lepo in varno vstopili in preživeli 
prihajajoče poletje.

Drago Stanovnik,  
v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Naročnik: Slovenska demokratska stranka (SDS), Trstenjakova 8, 1000 Ljubljana
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BARJANSKI

Največja opozicijska stranka obiskala naše 
kraje 

Predstavniki Slovenske demokratske stranke s Francetom Cukjati-
jem na čelu, so se sredi maja mudili pri vrhniškemu županu, kasneje 
pa je sledil še razgovor s horjulskim županom in nekaterimi vrhniškimi 
podjetniki. 

Popoldne je skupino gostil tudi borovniški župan Andrej Ocepek. 
Poslanci so si ogledali tovarno Liko in Center za vzdrževanje streliva 
Podstrmec pri Borovnici. Predstavljena jim je bila problematika Lika 
in lesne industrije pri nas nasploh, seznanili pa so se tudi z različnimi 
problemi v Borovnici. Kot je pojasnil Ocepek, do konkretnih odgovorov 
s strani poslancev ni prišlo, sicer pa sam podpira tovrstna prijateljska 
srečanja, saj so poslanci del izvršne veje oblast in s svojim delovanjem 
lahko vplivajo na reševanje problemov.

Kasneje so se poslanci na 
Brezovici srečali tudi s pred-
stavniki Občine Brezovica 
in poslanci Slovenske de-
mokratske stranke. Pogo-
varjali so se o dejavnostih 
v občini, ciljih in načrtih, 
predstavili pa so jim tudi 
problematična področja, 
pri katerih bi jim lahko kot 

člani izvršne oblasti pomagali. Brezoviški župan Metod Ropret: »Kot 
najbolj problematično smo izpostavili nefunkcionalnost Ministrstva 
za okolje in prostor. V prav vseh občinah po Sloveniji imajo namreč 
težave pri sprejemanju prostorskih občinskih aktov. Izpostavili smo 
težave pri pridobivanju zemljišč za gradnjo komunalne infrastrukture 
ter nedostopnost državnih inštitucij.« Poslanci, dva izmed njih sta tudi 
sama župana, so podali svoje mnenje in se strinjali z neustreznostjo 
delovanja Ministrstva za okolje in prostor.

Sicer pa je obisk doživel svoj vrhunec z javno tribuno v vrhniškem 
Cankarjevem domu z naslovom ‘’Gospodarski ukrepi’’, na kateri so 
sodelovali Janez Janša, Jože Tanko in kandidati stranke za vstop v Ev-
ropski parlament.

Orion

IV. Medobčinsko tekmovanje koscev in grabljic 
Obsežna barjanska ravan, prepredena s številnimi odvodnimi jarki, 

spojenimi z Ljubljanico, posameznimi hribčki nad ravnino, vonjem 
vodnega rastlinja, črne prsti, pokošene trave, njih cvetov, ob meglenih 
poletnih jutrih valovanih z vzletom in prepevanjem številnih ptic, bi bil 
kratek povzetek doživetega opisa pokrajine izpred 50 let.

Obsežna barjanska ravan, prepredena s številnimi odvodnimi 
fekalnimi jarki, spojenimi z Ljubljanico, posameznimi hribčki nad 
ravnino, vonjem fekalnih alg, črne prsti, pomešane z odpadnim grad-
benim materialom, pokošene silažne trave in koruze, tujih rastlin, njih 
cvetov, ob meglenih poletnih jutrih, z izparevanjem pesticidov, herbi-
cidov in umetnih gnojil, z vzletom in prepevanjem ogroženih ptic, pa 
bi bil povzetek skoraj večine doživetega opisa te iste pokrajine danes.

Konec lanskega leta je Vlada sprejela Uredbo o Krajinskem parku 
Ljubljansko barje, ki je osnova za izdelavo podzakonskih aktov, 
odredb, pravil, ukrepov in ustanovitev javnega Zavoda, ki naj bi bedel 
nad prostorskim oziroma krajinskim urejanjem prostora, vzpodbujal 
prebivalstvo k prijaznemu odnosu do narave ter v tem smislu  tudi iskal 
razvojne priložnosti. Večina vsebine projektov, ki jih je ZOLB pet let, 
sicer neuspešno, naslavljal na javne razpise, naj bi med drugim končno 
dobilo svoje mesto tudi v vladni javni instituciji, odnosno novoustanov-
ljenem Zavodu Krajinski park Ljubljansko barje.

Barjani smo sicer vsake podpore veseli, vendar pa nas zgodovina 
uči, da se tako kot naši predniki, lahko s sigurnostjo opremo le na last-
no odgovornost in sposobnost.

Verjetno ni nikogar, ki ne bi želel živeti v okolju, ki ga opisuje prvi 
odstavek prispevka. Take razmere bo z ozirom na že degradirano 
območje barjanske pokrajine težko zagotoviti. Lahko pa ohranimo vsaj 
tisto neokrnjeno naravo, ki je še ostala, vendar nikakor ne na račun 
prebivalstva. Iskati moramo možnosti, da sprememba odnosa do 
vzdrževanja kmetijskih površin in okoljskih predpisov, ne bo prizadela 
socialnega statusa domačinov.

S pravilnim čiščenjem barjanskih travnikov z edinstveno botan-
iko ter vso biotsko verigo, ki zagotavlja habitatne pogoje za razvoj in 
življenje številnih, v svetovnem merilu pomembnih živalskih in rastlin-
skih vrst, bi lahko barjanska pokrajina postala  edinstven naravni rezer-
vat (vsaj na nekaterih mestih) najužnejšega mokrišča Evrope.

Za ohranitev Ljubljanskega barja je pomembno, da se pri gospo-
darjenju in ohranjanju naravnih in kulturnih vrednot deluje usklajeno z 
vsemi upravnimi enotami, stroko ter institucijami vladnih in nevladnih 
organizacij. V ekonomskem in naravovarstvenem smislu ga je potrebno 
obravnavati kot celoto.

Kulturno - etnološka prireditev vseh barjanov, ki poteka vsako leto 
v drugi občini, je priložnost, da se vsaj enkrat letno srečajo prebiv-
alci, lastniki, upravljalci zemljišč in predstavniki politike ter stroke, ki 
neposredno odločajo o bodočnosti barjanske pokrajine. 

Temu bo namenjena tudi predhodna letošnja javna tribuna, ki 
bo nadomestila siceršnjo »okroglo mizo« in bo s pomočjo vprašanj 
naključno anketiranih prebivalcev po posameznih občinah, skušala 
pridobiti ključna vprašanja in posredno tudi odgovore, povezane s 
pričakovanim življenjem prebivalstva v Krajinskem parku Ljubljansko 
barje.

Osnovni del prireditve bo namenjen tekmovanju 98 koscev in 
grabljic, z namenom druženja, predvsem pa ohranjanja kulturne 
dediščine, ki je skozi stoletja zaznamovala barjanski prostor in med 
drugim omogočila obstoj določenih, v svetovnem merilu ogroženih 
rastlinskih in živalskih vrst vse do današnjih dni.  

Letošnje tekmovanje, na katerem sodelujejo ekipe Škofljice, Iga, 
Brezovice, Borovnice, Vrhnike, Log - Dragomerja in MOL-a, bo popestre-
no z etnološko povorko, »barjansko tržnico«, kulturnim programom, 
predstavitvijo glasbenih skupin sedmih občin, zunanjo razstavo oro-
dja, fotografij in običajev iz življenja prebivalcev koloniziranega Barja, 
likovno delavnico, biološko delavnico, prikazom življenja koliščarjev in 
predstavitvijo Plečnikove arhitekture. Celotna prireditev se bo dogajala 
v okolici cerkve sv. Mihaela v Črni vasi, drugo soboto v septembru, dne 
12. 09. 2009.

Gostitelj je Mestna občina Ljubljana s pokroviteljstvom župana 
Zorana Jankovića.

HIŠNIŠKA OPRAVILA, 
Dragan Zafirović, s. p., Tomišelj 42 f, Ig 
 
Želite imeti svojega hišnika za skoraj vsa popravila v hiši in njeni okolici: 

- vodovod – pipe, ventili, wc kotlički, bojlerji ... 
- elektro – svetila, vtičnice, stikala, varovalke ... 
- odtoki – lijaki, bideji, wc školjke ... 
- centralna – radiatorji, ventili, črpalke ... 
- okna, vrata, lesene obloge – popravila, barvanje, zamenjava ... 
- balkonske in dvoriščne ograje ... 
- košenje trave, ureditev okolice in še in še 

 
S tem oglasom si zagotovite popust. 
Cenjene klice sprejemam na tel. 041/594-293. 
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Zahvala

Ob izgubi moža, očeta, tasta in ata

FRANCA KRVINE
1933 – 2009

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za izkazano 
sožalje, darovano cvetje, sveče in svete maše. Poleg tega se zahvaljujemo vsem, 
ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, gospodu župniku, pogrebnemu za-
vodu Pieta, pevcem in trobentaču za lepo opravljen obred.         

Žalujoči	domači

	
Zahvala

Ob boleči izgubi naše drage mame

MARIJE SUHADOLNIK
7. 1. 1923 – 2. 5. 2009

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečene besede sožalja, darovano cvetje, sveče, maše ter spremstvo na njeni 
zadnji poti. Posebna zahvala zdravstvenemu osebju za pomoč in nego, pogrebni 
službi Vrhovec ter gospodu župniku za opravljen poslovilni obred.          

Njeni	žalujoči

	

Zahvala

Nepričakovano nas je zapustil

STANISLAV SUSMAN
iz Podplešivice 12

Od njega smo se poslovili v četrtek, 30. 4. 2009. Iskreno se zahvaljujemo sorod-
nikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in 
sveče. Hvala predstavniku KS, g. župniku in g. Marinku za lep poslovilni obred, 
pogrebni službi PIETA, pevcem in trobentaču. Hvala vsem, ki ste ga pospremili 
na njegovi zadnji poti. 

Vsi	njegovi

Vabimo vse zainteresirane, ki bi želeli aktivno sodelovati pri pri-
reditvi (prodajna razstava likovnih del z »barjansko« tematiko, 
udeležba na likovni delavnici, sodelovanje pri biološki oziroma nara-
vovarstveni delavnici, ponudba na barjanski tržnici s pridelki, dobrot-
ami barjanskih gospodinj, izdelki drobne obrti, zdravilnih barjanskih 
rastlin, izdelki iz medu, turistično, izletniško in literarno predstavitvijo 
posameznih lokalnih skupnosti), da svojo udeležbo prijavijo na ZOLB, 
040/29 88 11.

Nosilce organizacije koscev in grabljic po posameznih občinah (TD 
Bobri, TD Krim, TD Škofljica, TD Lavrica, TD Borovnica, DR koscev 
in grabljic Log - Dragomer, ZIC, ŠD ter KD Bevke, ŠKTD Lokvanj, TD 
Jezero, KUD Barje, KD Barje in TD Barje), pa pozivamo, da pričnejo 
z izbirnimi preizkusi in formacijo občinske tekmovalne ekipe. Naj 
opozorimo, da spremenjena pravila, ki ste jih prejeli konec leta 2008, 
povečujejo ocenjevalno težo na kvaliteti. 

Jernej Korenčič, 
ZOLB

Predstavitev Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo (MIRED), kot skupni občinski 
organ deluje, na območju občin ustanoviteljic Vrhnika, Logatec, Boro-
vnica, Brezovica, Log – Dragomer, Horjul, Dobrova – Polhov Gradec. 
V okviru MIRED delujeta Medobčinski inšpektorat in Medobčinsko 
redarstvo.

MIRED izvaja nadzor nad izvajanjem oziroma spoštovanjem pred-
pisov z njegovega delovnega področja. Inšpekcijski nadzor izvajajo 
inšpektorice in inšpektorji, kot uradne osebe s posebnimi pooblastili in 
odgovornostmi, ki so pri opravljanju inšpekcijskega nadzora v okviru 
pooblastil samostojni.

MIRED opravlja za občine ustanoviteljice inšpekcijsko nadzorstvo 
nad izvajanjem občinskih predpisov in drugih aktov občin na nasled-
njih področjih: oskrba s pitno vodo, odvajanje in čiščenje komunalnih 
odpadnih in padavinskih voda, ravnanje s komunalnimi odpadki, od-
laganje ostankov komunalnih odpadkov, javna snaga in čiščenje javnih 
površin, urejanje javnih poti, površin za pešce in zelenih površin, pregle-
dovanje, nadzorovanje in čiščenje kurilnih naprav, dimnih vodov in 
zračnikov ter druge naloge zaradi varstva zraka in varstvo pred požarom, 
izgradnja, vzdrževanje in urejanje lokalnih javnih cest in javnih poti, ure-
janje in vzdrževanje pokopališč, pokopališka in pogrebna dejavnost,  
urejanje in vzdrževanje ulic, trgov in cest v naseljih, ki niso razvrščene 
med magistralne, regionalne in lokalne ceste, urejanje, vzdrževanje in 
upravljanje javnih tržnic in plakatnih mest, oskrba s plinom, urejanje 
javnih parkirišč, javna razsvetljava v naseljih,  javni potniški promet,  up-
ravljanje javnih stanovanj in večstanovanjskih zgradb, mirujoči promet 
v naseljih in parkiranje, občinske takse, turistične takse, ravnanje s 

	
Zahvala

Po kratki in težki bolezni nas je zapustil

MIRKO SENČAR
roj. 3. 10. 1939 na Stari cesti, Ljutomer, 

živel na Brezovici

Ob boleči izgubi moža, očeta, dedija, brata in strica se zahvaljujemo za darovano 
cvetje, sveče, g. zdr. Keržetu in g. župniku za lep obred, pevcem in trobentaču, 
»Pieti« ter Balinarskemu društvu Radna. 

V	globoki	žalosti	vsi	njegovi

	

Zahvala

Ob nenadni izgubi našega dragega

ALOJZIJA KUŠARJA
iz Notranjih Goric

1. 7. 1918 – 27. 4. 2009

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za ustna 
in pisna sožalja, podarjeno cvetje, sveče in sveto mašo ter številno spremstvo na 
njegovi zadnji poti. Posebna zahvala pogrebni službi »Pieta«, patronažni sestri 
Anici za obiske na domu, pevcem, trobentaču, hvala g. župniku Jožetu Mateju 
za lepo opravljen obred, posebna zahvala tudi PGD Notranje Gorice za častno 
stražo, spremstvo in g. Francu Kirnu za poslovilni govor.
Vsem, ki ste se v tako velikem številu poslovili od njega, še enkrat iskrena hvala.

Žena	Marija	v	imenu	sorodstva

Lojze!
Čez noč, čez noč
mirno si zaspal
in čeprav pokojno spiš,
z nami še naprej živiš.
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KOLEDAR

 29. 5. ob 20.00 Pred KD Podpeč Sejem rabljene planinske opreme
 30. 5. ob 9.00 Igrišča OŠ Brezovica 3. Športfest Občine Brezovica
 30. 5. ob 20.00 Vnanje Gorice Gasilska veselica PGD Vnanje Gorice
 1. 6. ob 17.00 Knjižnica Brezovica Predpočitniška ustvarjalna delavnica
 6. 6. ob 8.00 Čez Brezovico Maraton češenj
 6. 6. ob 11.00 Krim Dan slovenskih planincev na Krimu
 6. 6. ob 20.00 Preserje Gasilska veselica PGD Preserje
 13. 6. ob 10.00 ŠP Jama Odbojka na mivki za najmlajše (U-13)
 13. 6. ob 20.00 Jezero Gasilska veselica PGD Jezero z ansamblom Spomini
 18. 6. ob 19.00 Nad Mercatorjem – Brezovica Predstavitev knjige »Šport v občini Brezovica« avtorja Edvarda Velkavrha
 20. 6. ob 8.00 Jezero Kolesarski vzpon in pohod na Krim
 24. 6. ob 19.00 Jezero Počastitev dneva državnosti in 140-letnice gasilstva na Slovenskem
 26. 6. ob 18.00 KD Podpeč Lutkovna predstava »Otroka pod vesoljsko kupolo« skupine Pupe
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plodno zemljo, zimska služba, uporaba zastave in grba, označevanje 
cest, ulic, naselij in zgradb, nadzorovati varen in neoviran cestni prom-
et v naseljih, varovati ceste in okolje v naseljih in na občinskih cestah 
zunaj naselij, skrbeti za varnost na občinskih javnih poteh, rekreacijskih 
in drugih javnih površinah, varovati javno premoženje, naravno in kul-
turno dediščino, vzdrževati javni red in mir in na drugih področjih, ki 
jih določijo občinski in drugi predpisi.

V okviru skupnega organa MIRED je bilo ustanovljeno Medobčinsko 
redarstvo, ki je pričelo z operativnim delom v aprilu leta 2008, poleg 
vodje redarske službe je zaposlenih še šest redarjev. 

Redarji opravljajo naloge na podlagi občinskih odlokov vseh sed-
mih občin, Zakona o občinskem redarstvu, Zakona o javnem redu in 
miru, Zakona o varnosti cestnega prometa ter Zakona o prekrških. 
Občinski redarji opravljajo naloge v predpisani uniformi ter s pred-
pisanimi sredstvi, med katere spadajo piščalka, loparček za urejanje 
prometa, sredstva za vezanje in uklepanje, »lisice« in plinski razpršilec. 
Medobčinski redarji niso oboroženi.

Temeljne naloge občinskih redarjev so opredeljene v Zakonu o 
občinskem redarstvu: nadzorovati varen in neoviran cestni promet v 
naseljih, varovati ceste in okolje v naseljih in na občinskih cestah zunaj 
naselij, skrbeti za varnost na občinskih javnih poteh, rekreacijskih in 
drugih javnih površinah, varovati javno premoženje, naravno in kul-
turno dediščine ter vzdrževati javni red in mir.

Občinski redar ima pri opravljanju nalog naslednja pooblastila:  
opozorilo, ustna odredba, ugotavljanje istovetnosti, varnostni pregled 
osebe, zaseg predmetov,  zadržanje storilca prekrška in kaznivega de-
janja, uporaba fizične sile, sredstev za vklepanje in vezanje in plinskega 
razpršilca.

Na podlagi ZVCP lahko občinski redarji opravljajo pooblastila: ure-
jajo in nadzirajo promet na cestah subjektov samoupravnih lokalnih 
skupnosti in državnih cestah v naselju, izvajajo nadzor nad ustavljenimi 
in parkiranimi vozili ter ovirami v naselju, izvajajo nadzor nad ravnan-
jem udeležencev cestnega prometa v območju umirjenega prometa in 
območju za pešce, ugotavljajo kršitve določb ZVCP o varstvu cest in 
okolja v naselju in na občinskih cestah zunaj naselja, opravljajo nad-
zor prometa s samodejnimi merilnimi napravami za nadzor prometa, v 
katerih se prekrški slikovno dokumentirajo. 

Urejanje in nadzor prometa je pooblastilo za ustavljanje in nadzor 
voznikov in drugih udeležencev v prometu.

Pri opravljanju navedenih nalog po ZVCP občinski redarji izrekajo 
globe in opozorila ter izvajajo pooblastila in ukrepe, ki so preneseni 
nanje z ZVCP in drugimi zakoni, ter ukrepe, določene z občinskimi 
predpisi. 

Pri opravljanju nalog po ZVCP sme občinski redar zahtevati od 
voznika motornega vozila vozniško dovoljenje in prometno dovoljenje, 
od drugega udeleženca cestnega prometa pa listino, s katero ugo-
tovi njegovo istovetnost. Udeleženec cestnega prometa mora izročiti 
občinskemu redarju zahtevano listino na vpogled. 

Pri urejanju prometa vozil morajo občinski redarji uporabljati 
znake, ki jih dajejo policisti v skladu z ZVCP in podzakonskim aktom, 
izdanim na njegovi podlagi. 

Na podlagi ZJRM opravljajo občinski redarji pooblastila s področij 
prekrškov: nedostojno vedenje, beračenje na javnem kraju, uporaba 
nedovoljenih predmetov, poškodovanje uradnega napisa, oznake ali 
odločbe, pisanje po objektih, vandalizem, nedovoljeno kampiran-
je, ščuvanje in razkazovanje živali z namenom povzročitve strahu ali 
ogroženosti, neupoštevanje zakonitega ukrepa uradne osebe.

Zakon o prekrških določa, da o prekrških odločajo prekrškovni or-
gani, katerih del so tudi pooblaščene uradne osebe občinskih redar-
stev, s čimer je občinskim redarjem dano pooblastilo, da odločajo o 
prekrških v postopku s plačilnim nalogom in hitrem postopku z odločbo.  
Prijave kršitev s področja pristojnosti Medobčinskega inšpektorata in  
redarstva lahko občani posredujejo na naslov Medobčinski inšpektorat 
in redarstvo, Cankarjev trg 4, p.p. 21, 1360 Vrhnika, e-naslov  
inspektorat.redarstvo@vrhnika.si ali na telefon 01/ 755 54 29. Uradne 
ure so od ponedeljka do petka  od 08.00  do 11.00 ure.

Prijave in pobude za ukrepanje se v inšpekcijskem postopku 
upoštevajo le kot pobude za ukrepanje, zato vlagatelj prijave nima 
položaja stranke v postopku.

Prijava mora vsebovati podatke o prijavitelju, čim natančnejšo 
navedbo lokacije kršitve, opisi del oz. opis nepravilnosti, navedbo 
kršitelja, če je znan, čas kršitve ter druge podatke, ki so pomembni s 
stanjem predmeta prijave. Lažniva prijava je kazniva in se kaznuje s de-
narno kaznijo 500 evrov. Inšpektor je dolžan varovati tajnost vira pri-
jave in vira drugih informacij, na podlagi katerih opravlja inšpekcijski 
nadzor.


